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Protokoll nr 35, styrelsemöte 2025-01-27, Nyhamns Byförening 
 
Plats: Makrillvägen 19. 
Deltagare: Axel Bergenfelt, Paul Adam, Anne Avén, Sandra Andersson Sikberg, Ulrika Ingvarson, Jessica 
Palmqvist, Ingrid Larsson och Bojan Kos. 
Anmält förhinder: Maria Ingridsson. 
 
1. Ordförande Axel Bergenfelt öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
2. Anne Avén valdes till mötets sekreterare. 
 
3. Restpunkter från föregående möte 
• Elskåpen – Maria har meddelat att Glada Laxes bilder är klara och kan hämtas när som helst. Indieprints får 
scanna dem. 11 skåp har valts ut och Axel och Maria skall mäta och märka dem.  
• Avtackning av Sverker – Axel ordnar en låda vin. Föreslogs att något lokalproducerat skall ingå. 
• Hemsidan. Anne kontaktar vårt webhotell Loopia för att få hjälp med uppdateringar. Om där inte finns rätt 
support går hon vidare med att anlita någon mot betalning. 
 
4. Nyhamnsbladet.  
• Susanne Gerthel föreslås som ny redaktör. Amanda Dehlin föreslås anlitas för redigering (pris 700 kr/tim). 
Tidningen kommer att bli dyrare, men vi avvaktar med att ytterligare höja annonspriserna. Ett första 
redaktionsmöte skall hållas i slutet av februari. Anne erbjuder sig att vara behjälplig med första numret, och 
även fixa de annonser som brukar justeras. 
• Tidsplan och distribution diskuterades och det beslutades att tidningarna skall vara klara att hämta hos 
Indieprints tisdag den 20 maj. Deadline bör bli en månad tidigare. Sandra fortsätter att organisera 
distributionen med skoleleverna. 
• Förslag till artiklar – Anne har en lista till redaktionen. Vi brukar presentera nya företag – Nyjd och 
Nyhamnsmacken står på tur. 
 
5. Hemsida och Facebook. 
Vi har drygt 800 personer på Facebook som "gillar" oss och vi får i regel bra respons på våra inlägg. Vi 
fortsätter på inslagen väg.  
 
6. Nyhamns framtid / kommunen.  
•  Byggplanerna vid idrottsplatsen – status är att planförslaget revideras inför granskning. Ny (?) skiss visar 
att ursprungligt förslag kanske har reviderats. 
 
7. Stranden och bryggan.  
•  I mars skall vi röja på heden och vi hoppas på bättre uppslutning än i höstas. Bryggutläggning och 
strandstädning blir i april/maj – datum bestäms vid nästa styrelsemöte. 
•  Strandfogde 2025 – ansökan har inkommit från Hannes Ingvarson. Han vill gärna dela jobbet med någon. 
Theo Albertsen skall tillfrågas. Ulrika påpekade att föräldrarna behöver vara stöttande när nya ungdomar tar 
över. 
      
8. Ekonomin. Sverker har skickat över bokslut, resultat- och balansräkning för 2024. Beslutades att 
godkänna uppgifterna och att de nu kan överlämnas till revisorerna. Jessica, som tar över kassörsposten, 
kommer tills vidare att fortsätta bokföra i Excel. Det är så få poster per år att kostnaden för 
bokföringsprogram inte känns motiverad. Processen med att låta Jessica bli firmatecknare pågår med 
Swedbank. Axel skall registrera nya ledamöters personnummer hos Bolagsverket efter årsmötet. 




